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 5 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Juhász Miklós, Makovinyi Sándor, Smelkó István, 

Varga Béla (1715 órától) 
 Dr. Bagó József jegyző  
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
  
 Közmeghallgatáson megjelent állampolgárok a jelenléti ív szerint 
 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a képviselő-testület tagjait, jegyző urat, és külön nagy tisztelettel 
köszönti a településrészi közmeghallgatáson megjelent benczúri lakosokat. 
Megállapítja, hogy a megjelent 5 fővel a képviselő-testület határozatképes, így az 
ülést, mely egyben közmeghallgatás is lesz, megnyitja (1600 órakor). Dr. Harikné dr. 
Havasi Beáta alpolgármester asszony, Borda Tamás és dr. Pintér Sándor urak igazoltan 
vannak távol.  
Kéri, hogy a meghívóban jelzett pontokat tárgyalják meg, az egyebekben kéri 
napirendre venni sürgősségi javaslatként a Szécsény és Térsége Humánszolgáltató 
Központ Szervezeti és Működési Szabályzatának és szakmai programjának 
jóváhagyására vonatkozó előterjesztést, a PC Mérnökiroda területvásárlási kérelmét, 
egy korábbi döntés miatt néhány utca eredeti állapotának visszarendezéséhez 
kapcsolódó árajánlatot, valamint a régi társulás megszüntetésére vonatkozó javaslatot. 
Jelzi, hogy zárt ülés keretében kerül majd sor önkormányzati hatósági ügy 
megtárgyalására, valamint az óvodavezetői feladatok ellátására megbízás adására, 
mivel az érintett nyilatkozata nem áll rendelkezésünkre a nyílt ülésen való tárgyalásra.  
Kérdezi, hogy az egyebek napirendi pont keretében kíván-e még valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Egy dolgot szeretne egyebekben elmondani. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A közmeghallgatás keretében szeretne Benczúrfalváról szólni. 

Stayer László polgármester 

Mivel más javaslat nincs, az elmondott kiegészítéssel együtt bocsátja szavazásra a 
napirendet. Kéri, aki elfogadja kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
1. Polgármester tájékozatója a ciklusprogram időarányos végrehajtásáról 
2. Közmeghallgatás 
3. A Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői pályázat elbírálása, 

új pályázat kiírása 
4. PC Mérnökiroda területvásárlási kérelme 
5. Humánszolgáltató központ SZMSZ-nek és szakmai programjának elfogadása 
6. „Szervezetfejlesztés konvergencia régiókban levő önkormányzatok számára” című 

ÁROP pályázaton való részvétel 
7. „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése”című ÁROP pályázaton való 

részvétel 
8. Előterjesztés önkormányzati földterületek telekhatár rendezéséről (utcák eredeti 

állapotának visszaállítása) 
9. Előterjesztés Szécsény Város és Környéke Önkormányzatainak Területfejlesztési 

Társulása megszüntetéséről 
10. Egyebek: képviselői kérdések, észrevételek 
 
 
1. Polgármester tájékozatója a ciklusprogram időarányos végrehajtásáról 

(Szóbeli tájékoztató) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Benczúrfalvai Lakosság! Elsősorban arra koncentrálnék, ami a települést 
érinti, de azért pár szóban hadd térjek ki az egyéb, a várost érintő kérdésekre is. Annak 
idején a választási programunkban elsőként azt jelöltük meg, hogy „Az eladósodott, 
hitelekkel terhelt városunk működőképességét megőrizzük.”Akkor ezt egy olyan 
átalagos pontnak gondoltam, de bevallom, hogy talán ez a legnehezebb feladat a vállalt 
feladatok között. A mindennapok legalább is ezt bizonyították, de úgy gondolom, hogy 
ebben is tudjuk azért a vállalásainkat teljesíteni, és előbbre lépés is történt. Mire 
gondolok? Az eladósodás, a hitelekkel kapcsolatban tudom elmondani, és ez nyilván 
nemcsak a városnak, vagy az önkormányzatnak az érdeme, hanem ez a kormányzati 
szándék sikere is, hogy a város adósságának a 60 %-át az állam átvállalta. A múlt 
héten tartottunk Pösténypusztán ugyanilyen közmeghallgatást, ott tudtam elsőként 
bejelenteni, hogy ami nagyon nagy dolog ennek a hitelnek az átvállalása kapcsán, 
hogy volt egy svájci frank alapú hitelünk - amiről azt kell tudni, hogy a törlesztése 
forint alapon történt, negyedévente fizettünk több mint 8 millió forintot ennek a 
hitelnek a törlesztésére -, viszont mivel forint alapon törlesztettünk, a 2015-ös 
lejáratakor a hitelnek a deviza illetve a forint különbözetéből adódó kompenzációt ki 
kellett volna fizetni. A mostani számításaink szerint ez 95 millió forint plusz terhet 
jelentett volna, emellett a negyedévi 8 millió forintos törlesztéssel, a 2015-ös 
költségvetésében. Mivel az állam ezt a hitelt egy az egyben átvállalta, ettől a 95 millió 
forintos kompenzációtól megszabadultunk. Én úgy gondolom, hogy ez óriási 
előrelépés. Ami még ilyen nagy tétel, az az évvégi adósságrendezés, amikor az összes 
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számlatartozásunkat az állam kifizette. Ez is 80 millió forint körüli összeg volt. Illetve 
volt egy Remondis perünk, bizonyára Önök is emlékeznek, hogy volt itt egy 
hulladékszállító szolgáltató, akivel perben álltunk, amikor átvettük a város vezetését, 
és közel 100 millió forintos per fenyegetettségünk volt. Alpolgármester asszony ügyes 
tárgyalásának köszönhetően a céggel sikerült úgy megállapodnunk, hogy közös 
megegyezéssel mindenki eltekintett a követelésétől, így ez a kard is lekerült a fejünk 
fölül. Ezek, amik úgy gondolom, hogy nagy léptékű dolgok. Amit én ennek a testület 
egyik legnagyobb döntésének érzek még, a katolikus iskola létrehozásának az 
elfogadása, döntése. Szeptembertől ez az iskola biztos, hogy be fog indulni. Úgy 
gondolom, hogy ez nagy lehetőség gyermekeink számára, de nem egy kötelező 
érvényű lehetőség, mivel az állami fenntartású iskolai is megmarad, tehát választási 
lehetőséget tudunk biztosítani Benczúrfalva lakosainak is az oktatást illetően.  
Akkor rátérnék, hogy mi az, ami Benczúrfalvát érinti, és véleményem szerint ez 
mindenféleképpen előrelépés, az a Start-munkaprogram keretében az idei évben 
közösségi ház felújítása. Tetszenek látni, hogy nyílászárókat cseréltünk, a szigetelés 
meg lett oldva, a cserépkályha került ide is, és az orvosi rendelőbe is, ami jelentősen 
javítja majd a fűtési viszonyokat itt az épületben. Szintén a Start-munka keretében a 
belvíz rendezésében, illetve az utak helyreállításában a Kishegyi és Katona József út 
egy része lesz most a vállalás szerint helyrehozva, illetve a patakmeder az, amit még 
rendbe rakunk ennek a programnak a keretében. A temetőben a ravatalozó, és a 
Benczúr-emlékhely helyreállítása, illetve annak a megközelíthetősége szerepel még 
ebben a programban, tehát egy járdát szeretnénk az úttól egészen a Benczúr- 
emlékhelyig kialakítani. Bizonyára hallottak róla, hogy egy betonelemgyártó kisebb 
üzemet hozunk létre, ahol mederlapokat, járólapokat fogunk gyártani, és ezeket a 
lapokat fogjuk felhasználni a járdák kialakítására és az árkok burkolására felhasználni. 
Ami nem mellékes, hogy ezzel a programmal nagyon sok embernek tudtunk munkát 
adni. Azt elfelejtettem kigyűjteni, hogy innen Benczúrfalváról hány ember dolgozik, 
mindenesetre a lehetőség meg volt ehhez. Volt még egy ígéretünk, ami rövidesen 
szintén megvalósul, ez a játszótér. Már a kivitelezővel megállapodtunk, a játékok 
többségében már készen vannak, már csak a kitelepítésre kell sort keríteni. A 
tűzoltószertár mögött területre hintát fogunk kirakni, és ...  
 
Közbeszólás:  

Egy benczúrfalvai lakos 

Már kint van egy hinta és egy mérleghinta. 

Stayer László polgármester 

Csúszda is lesz még, és homokozót is fogunk készíteni. Reméljük, hogy örömmel 
fogják az itteniek használni. Én nagyon büszke vagyon a településre, és példaként 
tudom állítani bármelyik közösség elé. Nagyon nagy dolognak tartom, azt a 
közösséget, aki olyan tevékenyen és aktívan dolgozik a falu szebbé-jobbá tételéért, és 
nekem különösen szívmelengető az, meg nagyon jó érzés az, hogy úgy jöttek: „mi ezt 
meg ezt megoldjuk, és ehhez kérünk valamilyen szintű segítséget. Van rá példa, hogy 
más közösségek úgy jönnek: „hát mi ezt szeretnénk csinálni, és akkor ehhez kérünk ezt 
vagy azt. Itt van nagyon sok olyan dolog, amit önállóan old meg a közösség, és ezért 
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képviselőtársaim nevében is köszönettel tartozok Önöknek, mert sokszor bizony nagy 
terhet vesznek le a város válláról azzal, hogy például lekaszálják a füvet, vagy szépítik 
a környezetüket. Én ezt köszönöm Önöknek, és bízom benne, hogy ez az 
együttműködés továbbra is megmarad, és azon vagyunk, hogy figyeljük mindig a 
pályázatokat, és Benczúrfalvát ugyanúgy igyekszünk figyelembe venni azoknál a 
pályázatoknál, amik adódnak, a kastély ügyében is próbálunk előrelépéseket tenni. 
Erre lehetőségként a 2014-2020-as időszakot látjuk, amikor újabb európai uniós 
források nyílnak meg, és abban próbálnánk meg a kastély hasznosítását betenni. Ami 
nagy előrelépés lesz ebben a 2014-2020-as időszakban, hogy most már nem regionális 
szinten döntenek a pénzekről, tehát nem Miskolcon fognak dönteni arról, hogy Borsod 
megyében, Heves megyében és Nógrád megyében hogyan osszák fel a pénzeket. Az 
előző időszakban sajnos azt tapasztaltuk, hogy másik két megye vitte el a támogatások 
javarészét. A következő időszakban már megyei szintre fogják leosztani ezeket a 
pénzeket, tehát itt helyben, Nógrád megyében fogunk dönteni a Nógrád megyei 
beruházásokról, és itt azért sokkal jobban tudjuk majd a saját érdekeinket képviselni, 
és érvényesíteni, úgyhogy én nagyon bízom benne, hogy tovább tudunk lépni. Tudom, 
hogy az utak állapotában nagyon sok kivetnivalót lehet találni. Bízom benne, hogy 
jövőre is lesz Start-munkaprogram, és ott további utakat tudunk bevonni ebbe a 
programban, és titkon reménykedem benne, hogy az utolsó évben lesznek olyan 
útfelújítási pályázatok is, ahol esetleg még ezen a Start-munkaprogramon kívül is 
tudunk utakat felújítani.  
Röviden ennyi lett volna a beszámolóm. Először képviselőtársaimat kérdezem, hogy 
ők kívánják-e valamivel kiegészíteni a mondandómat, és utána a közmeghallgatás 
keretében átadom a szót önöknek.” 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselőtársaim! Az utolsó gondolatokkal 
kezdeném, hogy az” utolsó évben”. Bízom benne, hogy így fog történni, hogy az 
utolsó évben fognak történni átütő lépések. Abban viszont nem mindig volt 
egyetértésünk a polgármester úrral, amit mondott, hogy a Kormány 60 %-ot átvállalt 
az önkormányzati adósságból. Ez úgy történt, hogy a központi költségvetés 500 
milliárd forintot elkülönített erre a célra, ahol nemcsak mi vagyunk, hanem minden 
önkormányzattól meghatározott elvek szerint vette át, és tovább nem az önkormányzat 
törleszti ezeket a hiteleket, hanem a Kormányzat. Amit én sajnálok az eddigi 
történésekben, az pedig az, hogy az önkormányzatiság, mint olyan, az csorbított. 
Elvették az iskolánkat, járási szintre helyeztek olyan feladatokat, amit eddig az 
önkormányzat látott el és tudott felügyelni. Nem tartom helyesnek.” 

Stayer László polgármester 

Konkrétan? 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

„Konkrétan az oktatás, ugye teljes egészében, a hatósági munka és a többi, ami 
odakerült, tehát itt az önkormányzatok lehetősége igencsak nagymértékben csorbult. A 
másik pedig az, hogy az iparűzési adónak az 50 %-át a Kormány egy az egyben elveszi 
tőlünk, ebből is nyilván fedezi azt a bizonyos 60 %-os átvállalt hitel törlesztését. Azok 
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a hitelek, amik felvételre kerültek, azok beépítésre kerültek. Meg lehet nézni 
Szécsényben, vélem Benczúrfalván is, sikerült valamilyen dolgot építeni, ami 
gyakorlatilag itt van, nem viszik el. Amit viszont ki kell emelnem most, a 
munkaprogram. Én is úgy gondolom, és mi szocialisták is úgy gondoljuk, hogy igenis 
van a kormányzatnak felelőssége abban, hogy olyan helyeken, településrészeken 
községekben beavatkozzon, elősegítse a munka lehetőségét, ahová az ipar 
gyakorlatilag nem akar, vagy nem tud beruházni, mert nem olyan a munkaerő háttér. 
Ez jól elindult, és működik végül is, és sok minden van, amit természetesen én úgy 
ítélem meg, hogy megtörtént, vagy folyamatban van. Sportpálya felújításokra 
gondolok, műfüves pályára. Viszont, amit nem tudok elfogadni, az az, hogy az 
önkormányzattól a közoktatás ügyét teljesen elvette az állam.” 

Stayer László polgármester 

„Szécsényben továbbra is Szécsény Város Önkormányzata működteti az iskolát, az 
iskola ugyanott van, ahol volt, ugyanoda járnak a gyerekeink, ugyanazok a 
pedagógusok tanítják. Azoknak a pedagógusoknak eddig veszélyben volt a fizetése. 
Nem kívánom senkinek azt a tavalyi évi pedagógusnapi köszöntőt, amikor úgy kellett 
odamenni a pedagógusok elé, hogy: Tisztelt Kollégáim! Nem biztos, hogy harmadikán 
át tudom utalni a fizetést. - mert úgy álltunk. Mert lehetett választani, hogy vagy a 
villanyt kapcsolják le, vagy a gáztörlesztést fizetem, és a többi, és a többi. Amikor 
átvettem, ott volt 60 millió forint kifizetetlen számla, éven túli tartozásokkal, 
áramszámla, gázszámla, és a többi, és a többi. Gondolom, önök is tudják, hogy a 
közszolgáltatók nem nagyon szoktak szórakozni velünk. Vagy kifizetem az 
áramszámlát, vagy lekapcsolják. Így van? És akkor döntse el az ember, hogy az 
iskolában lekapcsoltatja a fűtést, ahová jár 800 gyerek. Mert Önök felvették a 
hiteleket, mi meg fizetjük.” 
 
A levezető elnök az első napirendet bezárta, és szót adott a közmeghallgatáson 
megjelent állampolgároknak.  
 
 
2. Közmeghallgatás 
 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Kérdezi, hogy milyen utat csináltak meg a faluban? Most is hatalmas kátyúk vannak. 

Stayer László polgármester 

A Fő út lett elkészítve. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Mióta önkormányzati rendszer van, a választás előtt kijönnek, csak ígérgetnek, és soha 
nincs semmi csinálva. Decemberben volt az utcanév változtatás, de az utcában lakókat 
senki nem kérdezte meg, hogy akarják-e azt az utcát. Utána kellett volna nézni annak 
is, hogy kiről nevezik el. Hámán Katóról van egy leírás, hogy mit tett az emberekért. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az ő javaslata volt a benczúrfalvai út új neve. A törvény szerint meg kellett változtatni 
sok utca nevét. Azzal egyetért, hogy szélesebb véleménynyilvánítási lehetőséget 
kellett volna adni.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Szívesen megnéznék a benczúri kábeltévén, az ilyen információkat.  

Stayer László polgármester 

Úgy véli, akármilyen döntés is született volna az utcanevekkel kapcsolatban, az 
mindenki tetszését úgysem nyerte volna el. A képviselő-testületet sürgette az idő. A 
jogszabály mellékletében fel volt sorolva, hogy melyek azok az utcanevek, amelyeket 
meg kell változtatni, és ezek között volt a Hámán Kató név is.  
A kábeltévével kapcsolatban azt tudja elmondani, hogy kapott az új városvezetés egy 
nagy katyvaszt, abból talán most tudunk majd kikerülni. Olyan rendezetlen 
szerződések lettek kötve, hogy most jutottunk el oda, hogy bizonyos szakaszokra 
egyáltalán használatba vételi engedélyt kapjon a cég. Ez egy közel kétszázmillió 
forintos beruházás volt körülbelül hat évvel ezelőtt, és most fogunk életet lehelni bele. 
Személy szerint nem mondaná azt, hogy itt soha semmi nem történt. Ez az épület is fel 
lett újítva, amiben most ülünk.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Az lett mondva, hogy nem csak a művelődési ház, hanem állítólag utak is lesznek 
felújítva. 

Stayer László polgármester 

A tájékoztatójában mondta, hogy a Kishegyi út és Katona József út egy része kerül 
felújításra. A munkákat november 30-i kell befejezni. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Meddig lesz megcsinálva? Mert a hídon vízen kell átjönniük, ha esik. Már többször 
kérte, hogy legalább a lefolyókat csinálják meg, de nem történt semmi. Ő meg szokta 
csinálni tavasszal és ősszel is az árkot, de most itt vannak a közmunkások, miért nem 
csinálják meg? Kérdezte tőlük, de azt válaszolták, hogy: majd ha erre jövünk. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

És az új utca? Olyan kombájnok járnak arra, hogy az összes hidat felszaggatják.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

A szennyvízaknára rá van pakolva a föld, a játszótérnél a fa tövébe van kipakolva egy 
nagy kupac, és másol is ottmaradt. Mikor viszik el? 
Aztán pár éve elvitte a víz a hidat, az magánterületen van, nem tartozik az 
önkormányzati területhez A fia vett gerendát és megcsinálta, ezek a munkások most 
unatkoztak, és befűrészelték a gerendát, a korlátja is tönkre van téve. Ki fogja azt 
kicserélni? 
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Egy benczúrfalvai lakos: 

Már 2010-ben, 2011 elején tárgyalak a hivatal műszaki osztályvezetőjével, hogy az 
Orgona út felé megcsinálják az utat, vagy legalább megállani tilos tábla legyen, hogy 
ne tudjanak ott parkolni, mert elfoglalják az utat, és nem lehet autóval kijönni. Most a 
kerítés mellett még virággal beültették, szép a virág, de így is kevés az út, keskeny.  
A vízműnek is szólt már, hogy az aknatető nem illeszkedik, így igen veszélyes, mert 
négy méter mély akna van alatta. A Katona József utca is évek óta van ígérve, hogy 
meg lesz csinálva. 

Dr. Bagó József jegyző 

Június 27-én lesz a közbeszerzési tárgyalás, ez időponttól kezdve egy hónapon belül 
elkezdődik az útfelújítás. A tegnapi napon járták végig az utakat, és a tapasztaltak 
alapján tesznek javaslatot arra, mit és hogyan lehetne célszerűen, leggyorsabban és 
legolcsóbban rendbe tenni. A Start munkaprogramban jelenleg csak a polgármester úr 
mondott utcafelújítás van tervezve, de elképzelésünk az, és valószínűleg lesz annyi 
tartalék, hogy legalább zúzott kővel végig tudjuk teríteni. Amennyiben jövőre 
folytatódik a program, akkor más megoldással, akár mart aszfalttal, tovább lehet 
javítani az út minőségét. 
A földkupacok sajnos több helyen kint maradtak, mindenki türelmét kéri, mert jelenleg 
csak két autó van, de folyamatosan szállítják el a földet, ezt is el fogják vinni.   

Egy benczúrfalvai lakos: 

Kérdezi, hogy nem lehetne az megoldani, hogy a Kishegyi út, ami jön lefelé és 
beleágazik a főútba, nagyon rossz a beláthatósági sarok a jobb oldalon, nem lehetne 
oda egy homorú tükröt tenni? Balesetveszélyes az a hely. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Nagyon balesetveszélyes, mert nagyon gyorsan jönnek a rallys fiatalok motorral, 
autóval. Kérdezi, hogy nem lehetne kitenni egy sebességkorlátozó táblát, hogy lakott 
terület? Mert már a major mellett felgyorsítanak, és 70-80 km-es sebességgel jönnek 
be a haranglábig. Nem lehetne erre megoldást találni? 
 
Az autós, motoros randalírozást több helybéli lakos is megerősítette hozzászólásában. 

Stayer László polgármester 

Úgy véli, a tábla nem igen jelentene ebben az esetben megoldást, de jelezni fogja a 
rendőrkapitány úr felé, mert a rendőrségnek kell intézkedni. és be is fogja számoltatni 
arról, hogy milyen intézkedéseket tettek a helyzet megszüntetése érdekében.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Véleménye szerint a faluból kivezető utakat le kellene terelő kövekkel úgy szűkíteni, 
hogy le kelljen lassítani. Nagy gondot jelent az is, hogy az éj leple alatt 60-80 tonnás 
szerelvényekkel szállítják az erdőből erre a fát, és a hidakat teljesen tökre teszik. Ezek 
a hidat nem erre vannak tervezve, sem szélességben, sem teherbírásban. Annak nem 
látja semmi értelmét, ha szórt kővel javítják az utat, mert ezek a nehéz járművek 
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egyszerűen betapossák. A faluban senkinek nincs munkagépe, senkinek nincs 
traktorja, erre járnak keresztül a szerelvényekkel, és tönkre teszik, széttapossák a 
házak előtti kis előkerteket is. A vadásztársasággal már próbáltak tenni ellene, de 
ezeken jelzés sincs, nem lehet őket azonosítani. Ki kellene tiltani ezeket a nehéz 
gépjárműveket a faluból, mert 5 tonnás a híd, erre van minősítve. A kishídnak még 
minősítése sincs. Ha ne adj’ Isten beszakítják, el lesznek vágva a külvilágtól. Egy ilyen 
hídnak a mostani helyreállítása 20 millió forintnál kezdődik, és össze fogják törni, ha 
továbbra is erre szállítják a fát. Valamikor Kisgéc felé ment ez a forgalom. Este, meg 
éjszaka jönnek erre, ráadásul a házak meg az út között sincs meg a kellő védőtávolság, 
rázkódnak az ablakok, és meg vannak repedve a házak, és veszélyben vannak a 
közművezetékek is. Valamit kezdeni kell, mert ezt a terhelést nem bírják. 
 
A nehéz gépjárművek okozta problémát több helybéli lakos is megerősítette 
hozzászólásában. 

Stayer László polgármester 

A betonterelő lehelyezését jó gondolatnak tartja. A kért táblák kihelyezését meg fogja 
vizsgálni a hivatal. Mivel állandó rendőri felügyelet nem lehet a településen, és most 
új életet leheltünk a polgárőrségbe, és ha Benczúrfalván is lennének polgárőrök, és ha 
intézkedni nem is tudnának, de az ő feljegyzésük már hivatalos feljegyzésnek minősül, 
és annak alapján a rendőrség el tudna járni.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Az ÁFÉSZ üzleténél, ami már régóta nem működik, az ajtónál, a lépcsőnél meg az 
udvar tele van patkányürülékkel. Ami még nem is lenne olyan nagy baj, de mivel a 
szomszédban lakik, már nála is vannak patkányok, és soha nem volt eddig. Már a 
gyerek homokozója is tele van ürülékkel, és nehogy az legyen már, hogy a saját 
portáján emiatt ne tudjon a gyermeke nyugodtan játszani. Büdös is van. Jó lenne, ha az 
ÁFÉSZ rendbe rakná a területét, még ha nem is lesz ott üzlet. Az ablakok is lógnak az 
épületen, ami veszélyes.   

Stayer László polgármester 

Jelezni fogja a problémát az ÁFÉSZ elnöke felé. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Szeretné tudni, hogy a gyerekek iskolába járása hogyan lesz megoldva.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Az a gyerek, aki megbukott, őszre nem járhat ugyanabba az iskolába, mert nem veszik 
fel a katolikus iskolába, állami iskolába kerül. 

Stayer László polgármester 

Jelenleg is minden gyermek állami iskolába jár. Nem csak azok nem kerülnek be az 
egyházi iskolába, akik megbuktak, mert eldöntik, hogy kit vesznek fel, és akit nem 
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vesznek fel, az ugyanúgy állami fenntartású iskolába fog járni, mint eddig, csak nem a 
Magyar utcai épületbe, hanem a Rákóczi útiba.   

Egy benczúrfalvai lakos: 

Hogy fognak ott elférni a gyerekek, délelőtt és délután is fognak járni? Úgy gondolja, 
hogy nem tudnak semmit az új iskoláról.  

Stayer László polgármester 

A Rákóczi úti épületben van 15-16 tanterem, és 8 vagy 9 osztály lesz, valószínűleg 
elférnek, nem kell délután is járni.   

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye szerint az iskolabusszal kapcsolatban írhatnak a szülők egy kérvényt az 
iskolafenntartóhoz. Nincs még információnk arról, hogy tervezik-e a buszok 
működtetését.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Úgy hallották, hogy kötelező lesz napközibe járni, és ha négyig ott lesz a gyerek, 
akkor ötre ér majd haza.  

Stayer László polgármester 

Ha napközinek négy órakor lesz vége, lesz olyan járat, ami 4 óra után fog indulni erre 
felé. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Nagy valószínűséggel az ő két gyermeke is oda fog járni, az étkezést ki fogja tudni 
fizetni, de nem biztos, hogy mindenki meg tudja tenni. Ha kötelező 4 óráig lenni, 
akkor véleménye szerint az is elvárható lenne, hogy az étkezést ingyen biztosítsa a 
fenntartó.  
 
Megérkezett az ülésterembe Varga Béla képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 6 fő. 
 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Régebben elhangzott egy ígéret, amikor a futballpálya a kastélykertben meg lett 
szüntetve, hogy valahol ki lesz jelölve és meg lesz csinálva egy rendes, nagyobb 
méretű futballpálya. Jó lenne valahol megcsinálni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A régi helyen nem lehet? 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Szívesen visszamennének, ha nincs akadálya, csak benőtte a platán, és tudja, hogy 
védett fák vannak a kastélykertben. 
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Stayer László polgármester 

A Benczúr-kastélyt az önkormányzat tulajdonába adnák, de olyan funkciót kell találni, 
olyan tartalommal kell megtölteni, ami munkahelyeket teremt, és éves szinten idevonz, 
mondjuk tízezer turistát. Azért el kell gondolkodni azon is, hogy ez utóbbit szeretné-e 
ez a közösség. Nagyon értékes, gyönyörű épület, mindenképpen meg kell menteni.  

A Benczúrfalváért Egyesület alelnöke: 

Egyesületüknek van elképzelése a kastély hasznosítására, sajnos a felújítás nagyon 
sokba kerülne, de elindulni, el lehetne. Az egyesület szintén szeretne pályázni, az 
önkormányzattal és más szervekkel közösen, mert mindenképpen azt szeretnék, ha a 
kastély a falué maradna. Meg kell találni a folyamatos kihasználás lehetőségét, mert az 
3-4 embernek munkát is adna, de bérüket és az energiaigényt fedezni kell majd a 
működtetésből.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Lehetne az épületben öregek napközije is. 

A Benczúrfalváért Egyesület alelnöke: 

Szeretnének különböző rendezvényeket is tartani ott, de a biztosításra nagy gondot kell 
majd fordítani, mert vannak lejtős részek a parkban, és a személyi biztonságra ügyelni 
kell. Jelenleg a futballra van a legnagyobb igény, szeretnék, ha a pályát minél előbb 
meg lehetne oldani. 

Stayer László polgármester 

Úgy véli, hogy szerencsésebb lenne egy kisebb méretű pályában gondolkodni, mert 
karbantartani is könnyebb, és kihasználtabb lehetne. 

A Benczúrfalváért Egyesület alelnöke: 

Azon a telken nem is lehet nagyot építeni, mert nincs meg a szélessége.  

Stayer László polgármester 

Kéri térjenek egy kicsit vissza az iskola kérdésére. Szeretné elmondani, hogy egy új 
iskola nem jön létre egyik pillanatról a másikra, vannak bizonyos dolgok, amiket végig 
kell vinni. Elhangzott az előbb, hogy nem tudnak semmit az új iskoláról, de ez nem 
állja meg a helyét, mert az igazgató úr folyamatosan ad tájékoztatást az eseményekről, 
és azt is felvállalta, hogy minden tanulóval és szüleivel leül, és pár percet elbeszélget 
velük. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Amikor ő volt bent, nem mondott az igazgató úr semmit. Azt kellett volna elmondania, 
hogy egy első osztályosnak mit kell egyáltalán megvenni. Egyszerre biztos, hogy nem 
tud mindent, és ezzel mások is így vannak, jó lett volna legalább egy cetli, amire 
ráírják, hogy az elsős gyereknek mit kell megvenni. 

 



 11 

Stayer László polgármester 

Először arról kell döntést hozniuk, hogy felveszik-e a gyermeket az iskolába, erről a 
szülőt értesíteni, és majd utána biztos, hogy arról is adnak tájékoztatást, hogy mire van 
szüksége az elsős gyermeknek. Az igazgató úr azt mondta, hogy ez a hét és a jövő hét 
még arra megy, hogy mindenkit meghallgat, és utána megküldik mindenkinek az 
értesítést, hogy felvették az iskolába, vagy sem. Úgy tudja, hogy a mai napon tartottak 
alakuló értekeztet a nevelőtestületnek. Az is publikus, hogy kik lettek a tanító nénik, 
megtalálható a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 
Gimnázium, Szécsény honlapján. Az alsó tagozatnál mindenhol három tanító néni 
lesz, akik az évfolyam mindkét osztályában tanítanak majd.  
Az autóbusz ügyében pedig jelezni fog az illetékesek felé. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Azt mondták, hogy a Benczúr-emlékhelyhez járdát fognak csinál. Ha már 
megcsinálják a járdát, akkor van, a körülötte lévő korlátot is meg kellene erősíteni, 
mert több része mozog. 

Stayer László polgármester 

A tájékoztatójában említette, hogy a programban a járdaépítés és az emlékhely 
helyreállítása is szerepel.  

A Benczúrfalváért Egyesület alelnöke: 

Az egyesület is pályázat az emlékhely felújítására, de sajnos nem nyertek. 

Stayer László polgármester 

Most a programban benne van, de mindig szívesen vesszük, ha a közösség bármiben 
segíteni tud. 

Több benczúrfalvai lakos: 

Több olyan porta van a faluban, ahol nem tartják rendben a ház előtti területet, és 
olyan is van, ahol az udvart sem.  
 
A levelezető elnök kérésére az alábbi ingatlanokat sorolták fel: 
- Fő út 25. 
- Fő út 40. 
- Fő út 41. 
- Fő út 45. 
- Orgona út 1.  
- Orgona út 4. 
- Szabó István út 1. 
- Szabó István út 9. 
- Rozmaring út 8.  
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Stayer László polgármester 

Jegyző úr feljegyezte az ingatlanok címét, és miután a tulajdonosok személye ismert 
lesz, intézkedést fog tenni a jelzett probléma megszüntetésére.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

A portájukra belóg a vezeték, emiatt már többször szólt a hivatalnak is. Nagyobb kocsi 
már nem is fél be alatta, a másik oldala meg feszül a kábelnek, az oszlop előbb-utóbb 
ki fog dőlni, végig is van repedve. A telefonkábelt a házukhoz fogatták ki, a 
deszkához. Az ÉMÁSZ is volt már kint, de azt mondták, hogy nem az övék az oszlop, 
nem tehet semmit. Ahová lehet, már mindenhová elment, de sehol nem csináltak 
semmit. 

Stayer László polgármester 

Szombaton beszéltünk erről, hétfőn ki is jöttünk jegyző úrral együtt megnézni a 
helyszínt. 

Dr. Bagó József jegyző 

Már írt a szolgáltatónak, de visszajelzést még nem kapott. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

A temetői halottasház kihez tartozik? Az ajtót több mint egy éve nem lehet becsukni, 
mert egyszer kifeszítették, és az ablakok is lógnak. A használatáért fizetni kell, nem is 
keveset, de a hozzátartozóknak kell kitakarítaniuk. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

Most egyszer valóban a hozzátartozóknak kellett kitakarítani, de mindig volt 
megbízott a hivatal részéről, aki takarította.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

Be kellene zárni legalább egy lánccal a temetőt, mert van autó, amelyik rendszeresen 
ott parkol.  

Egy benczúrfalvai lakos: 

A doktornő üzeni, hogy nem jó bejárati ajtó lett betéve, mert ha beteget vitet el innen, 
a hordággyal nem tudnak fordulni. A régit ki lehetett nyitni nagyobbra, most ezt nem 
lehet. 

Egy benczúrfalvai lakos: 

A gyerekorvos úgy jön ki a faluba, hogy nem hoz ki receptet, azért külön be kell 
menni Szécsénybe. Meg, ha már kijön a doktornő, itt is beadhatná a védőoltást, 
mégsem teszi meg, pár hónapos babával is utazni kell. Ha egy gyerek megbetegszik, 
az több ezer forintba kerül úgyis, ne kelljen már beutazni, az is plusz költség, és még 
ott is sorban kell állni.  
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Stayer László polgármester 

A doktornő felé jelezni fogjuk az elmondottakat.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, megköszöni mindenkinek a részvételét, és a 
közmeghallgatást bezárja. 
Antal Ferenc képviselő kiment az ülésteremből. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 5 fő.  
 
 
3. A Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői pályázat 

elbírálása, új pályázat kiírása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület a 219/2012.(XI.27.) határozatával a Szécsényi Cseperedő Óvoda 
és Bölcsőde új intézményében az óvodavezetői munkakör betöltésére pályázatot írt ki. 
Az pályázatban megjelölt benyújtási határidőig egy pályázat érkezett, azonban a 
pályázó az elbírálási határidő előtt visszavonta pályázatát. Ezért javasolja a képviselő-
testületnek, hogy az óvodavezetői pályázati eljárást nyilvánítsa eredménytelennek, és a 
vezetői álláshelyre új pályázatot írjon ki az írásos előterjesztés szerint. 
Kérdezi, van-e valakinek kérdése észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
156/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői pályázati eljárást a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A. §-a, 
valamint a 138/1992.(X.8.) Korm. rendelet - a közalkalmazottakról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény végrehajtásáról a közoktatási 
intézményekben - 5. § (16) bek. alapján eredménytelennek nyilvánítja, 
mivel érvényes pályázat nem érkezett.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Ezek után szavazásra bocsátja az új pályázat kiírására vonatkozó határozati javaslatot 
az előterjesztés szerint. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 5 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
157/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A. § alapján pályázatot hirdet a 
Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői (magasabb vezetői) 
beosztás ellátására az alábbiak szerint: 
 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű 
közalkalmazotti jogviszony  
Foglalkoztatás jellege: Teljes munkaidő  
A vezetői megbízás időtartama: A vezetői megbízás határozott időre, 5 
évig szól.  
A munkavégzés helye: Nógrád megye, 3170 Szécsény, Magyar utca 13.  
A beosztáshoz tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges 
feladatok: Az irányadó jogszabályokban meghatározott feladatok ellátása, 
az intézmény törvényes működtetése, takarékos gazdálkodás, munkáltatói 
jogok gyakorlása.  
Illetmény és juttatások: Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a 
"Közalkalmazottak jogállásáról szóló" 1992. évi XXXIII. törvény 
rendelkezései az irányadók.  
Pályázati feltételek:  
�   Főiskola, Felsőfokú óvodapedagógus végzettség és pedagógus 
szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség,  
�  Szakképesítésnek megfelelő munkakörben szerzett 5 év szakmai 
gyakorlat- legalább 5 év feletti szakmai tapasztalat  
�  Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása  
�  Magyar állampolgárság, büntetlen előélet, cselekvőképesség  
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
�  Helyismeret  
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
�  pályázó szakmai önéletrajzát  
�  az intézmény vezetésére vonatkozó vezetési programot  
�  büntetlen előélet igazolására 30 napnál nem régebbi erkölcsi 
bizonyítványt  
� iskolai végzettség igazolására az oklevél másolatát  
� a pályázat véleményezésében és elbírálásában résztvevők betekintési 
jogára utaló nyilatkozatot  
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� nyilatkozatot a zárt vagy nyílt ülés keretében történő tárgyalásra 
vonatkozóan  
�  továbbá a korábbi munkaviszonyokra vonatkozó igazolásokat  
A beosztás betölthetőségének időpontja:  
A beosztás a pályázatok elbírálását követően azonnal betölthető.  
A pályázat benyújtásának határideje: 2013. július 29.  
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Stayer László 
polgármester nyújt, a 32-370-566 -os telefonszámon. 
A pályázatok benyújtásának módja:  
�    Postai úton, a pályázatnak a Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-
testülete címére történő megküldésével (3170 Szécsény, Rákóczi út 84. ). 
Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító 
számot: 1518/2013, valamint a beosztás megnevezését: óvodavezető.  
A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Intézményi véleményezés után az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
személyesen hallgatja meg a pályázót. A Bizottság javaslatára a végleges 
döntést a Képviselő-testület hozza meg.  
A pályázat elbírálásának határideje: 2013. augusztus 29.  
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  
�   Oktatási és Kulturális Közlöny 
�   www.szecseny.hu 
�   Nemzeti Közigazgatási Intézet hirdetési portálján 
A munkáltatóval kapcsolatos egyéb lényeges információ:  
A pályázat kiírója fenntartja a jogot, hogy a pályázati eljárás bármely 
szakaszában a pályázatot eredménytelenné nyilváníthatja.  

 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 

 
Visszatért az ülésterembe Antal Ferenc képviselő. A képviselő-testület létszáma a 
továbbiakban: 6 fő.  
 
 
4. PC Mérnökiroda területvásárlási kérelme 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A PC Mérnökiroda Képző, Vizsgaszervező, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. 
képviseletében Petrás László ügyvezető azzal a kérelemmel fordult a képviselő-
testülethez, hogy a mellékelt „Változási vázrajz"-nak megfelelően, az Önkormányzat 
tulajdonában lévő Szécsény 1458/6 hrsz-ú kivett beépítetlen területből 88 m2 
értékesítéséhez hozzájárulni szíveskedjen. Kérelmében indokolásul leírta, hogy 
társaságunk megvásárolta a fent megjelölt terület szomszédságában lévő 1458/2 hrsz-ú 
kivett beépített ingatlant, melynek vízóraakna kialakítása, az épület egyik bejárata az 
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Önkormányzattól megvásárlásra kért területen helyezkedik el. Szeretné tovább az 
ingatlanát körbe keríteni, melynek tervezett helyét az előterjesztéshez mellékelt 
vázrajz tartalmazza. Javasolja az ingatlanrész értékesítését kérelmező részére, ezért 
készüljön hivatalos értékbecslés a területről, és annak ismeretében döntsön a 
képviselő-testület az adásvételi szerződés megkötéséről.  
Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztésben 
leírtakkal kapcsolatban. 
 
Kérdés, vélemény nem volt. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs más javaslat, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
158/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a PC 
Mérnökiroda Képző, Vizsgaszervező, Szolgáltató és Kereskedelmi 
Kft. (székhelye: Szécsény, Varsányi út 2/E.; képviselője Petrás László 
ügyvezető) kérelmére hozzájárul az Önkormányzat tulajdonában lévő 
Szécsény 1458/6 hrsz-ú, kivett beépítetlen  megnevezésű területből 88 
m2 értékesítéséhez a kft részére, a határozat mellékletét képező 
„Változási vázrajz"-nak megfelelően. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a telekrész 
hivatalos értékbecslésének megrendelésére. A telekalakítással és az 
ingatlan értékesítésével kapcsolatos költségeket a vevőnek kell viselni. 
A hivatalos értékbecslés ismeretében dönt a képviselő-testület az 
adásvételi szerződés megkötéséről.  

 

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

 
5. Humánszolgáltató központ SZMSZ-nek és szakmai programjának elfogadása 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
névváltoztatásával egyetértve képviselő-testületünk a 132/2013.(V.28.) határozatával 
elfogadta az intézmény alapító okiratának módosítását, az intézmény új neve: 
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Szécsény és Térsége Humánszolgáltató Központ lett. A névváltoztatást az intézmény 
szervezeti és működési szabályzatában, valamint a szakmai programjában is át kell 
vezetni, hogy a működési engedély módosítása iránti kérelmet benyújthassa az 
intézményvezető. Javasolja képviselőtársainak, hogy az intézményvezető által készített 
egységes szerkezetbe foglalt szervezeti és működési szabályzatot és a szakmai 
programot hagyják jóvá. Reméli volt ideje mindenkinek áttanulmányozni a 
dokumentumokat. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérése, észrevétele. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
159/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény és 
Térsége Humánszolgáltató Központ egységes szerkezetbe foglalt 
Szervezeti és Működési Szabályzatát, valamint a szakmai programját 
az előterjesztésnek megfelelően jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a dokumentumok 
záradékénak aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
6. „Szervezetfejlesztés konvergencia régiókban levő önkormányzatok számára” 

című ÁROP pályázaton való részvétel 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A MAG - Magyar Gazdaságfejlesztési Központ Zrt. kezelésében pályázati felhívás 
jelent meg ÁROP-1.A.5-2013 azonosítószámmal, „Szervezetfejlesztés konvergencia 
régiókban levő önkormányzatok számára”címmel. Az írásos előterjesztés részletes 
ismertetőt tartalmaz a feltételekről, reméli sikerült mindenkinek átnézni. 10-től 22 
millió forintig lehet pályázni, a támogatási intenzitás 100 %-os.  
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy körülbelül hány millió forintot pályázunk meg. 

Stayer László polgármester 

Megpróbáljuk a maximális összeget megpályázni. 

Dr. Bagó József jegyző 

Tájékoztatásul elmondja még, hogy a pályázat keretében a hivatal részére új 
programokat tudnánk vásárolni, amire a pénzügyi, az igazgatási és a szociális területen 
is szükség lenne, valamint új iktatóprogram beszerzését is tervezzük. A pályázat többi 
része a szervezetfejlesztéssel kapcsolatos, mivel január 1-én közös hivatal alakult,  a 
feladatokat összhangba kell hozni. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs több hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
160/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be az ÁROP-1.A.5-2013 azonosítószámú, „Szervezetfejlesztés 
konvergencia régiókban levő önkormányzatok számára” c. pályázati 
felhívásra. A pályázat 100 %-os támogatási intenzitású.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy nyertes 
pályázat esetén a MAG- Magyar Gazdaságfejlesztési Központ Zrt.-vel 
a támogatási szerződést megkösse. 
 
Határidő: pályázati felhívásban meghatározottak szerint 
Felelős: Polgármester 

 
 
7. „Közigazgatási partnerségi kapcsolatok erősítése”című ÁROP pályázaton való 

részvétel 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A másik pályázat, ÁROP-1.A.6-2013 azonosítószámmal, „Közigazgatási partnerségi 
kapcsolatok erősítése” címmel jelent meg. A pályázati felhívás szerint a közigazgatási 
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szervek és a társadalmi szervezetek közötti partnerségi kapcsolati hálók kialakítására, 
illetve szorosabbra fonására, a közigazgatás és a civil szféra közötti együttműködések 
közvetlen támogatására van lehetőség pályázni. Ez is 100%-os támogatottságú 
pályázat, a maximálisan megpályázható összeg 20 millió forint, és ezt szeretnénk 
megcélozni. A pályázat megvalósítása érdekében együttműködési megállapodást kell 
kötnünk. A partnerek közül hat civil szervezet, ebből egynek országos hatókörű civil 
szervezetnek kell lennie, hat vállalkozás és 6 közigazgatási szervezettel szükséges 
megkötni a partnerségi megállapodást. A partnerek listája az előterjesztéshez 
mellékelve van. Kéri képviselőtársait, hogy támogassák a pályázat benyújtását. 
Az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, 
aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
161/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be az  ÁROP-1.A.6-2013 azonosítószámú, „Közigazgatási partnerségi 
kapcsolatok erősítése” c. pályázati felhívásra. A pályázat 100%-os 
támogatási intenzitású.  
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy nyertes 
pályázat esetén a MAG- Magyar Gazdaságfejlesztési Központ Zrt.-vel 
a támogatási szerződést megkösse. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat 
benyújtásához szükséges együttműködési megállapodásokat a 
mellékelt szervezeti névlista alapján megkösse. 
 
Határidő: pályázati felhívásban meghatározottak szerint 
Felelős: Polgármester 

A határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

 
8. Előterjesztés önkormányzati földterületek telekhatár rendezéséről (utcák 

eredeti állapotának visszaállítása) 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Emlékezteti képviselőtársait, hogy korábban döntöttek a Malom-Mártírok-Jókai utcák 
eredeti állapotának visszarendezéséről, amely az ingatlan-nyilvántartásban a belterület 
1431, 1493, 1452, 1550 hrsz-ú földrészleteket érinti. A telekhatár rendezéséhez 
szükséges változási vázrajzok elkészítésére árajánlatot kértünk. A REMCO Realty 
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Management Company Kft. ajánlatában 100.000 Ft + áfa áron vállalta a munka 
elvégzését. Javasolja képviselőtársainak, hogy az ajánlatot fogadják el. 
Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, esetleg más javaslata. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett.  

Stayer László polgármester 

Mivel nincs több hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
162/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a REMCO Realty 
Management Company Kft. (1149 Budapest, Nagy L. király útja 136.), 
Nagy János Zoltán által készített árajánlatot elfogadja, és megrendeli a 
Szécsény belterület 1431, 1493, 1452, 1550 hrsz-ú földrészletek 
telekhatár rendezéséhez szükséges változási vázrajzok elkészítését a 
2013. június 17-én kelt árajánlat szerinti tartalommal 100.000 Ft + Áfa 
áron. 
 
A képviselő-testület megbízza a Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztályt a 
megrendelés elkészítésére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 

 
 
9. Előterjesztés Szécsény Város és Környéke Önkormányzatainak 

Területfejlesztési Társulása megszüntetéséről 
(Szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A Szécsény Város és Környéke Önkormányzatainak Területfejlesztési Társulása, amit 
mindenki csak régi társulásnak hív, már csak papíron működik. A Szécsény, Kossuth 
út 3. szám alatti ingatlan felújítása a társulás sikeres pályázatból valósult meg, amely 
10 éves fenntartási kötelezettséget írt elő. Ez a kötelezettség 2015-ben járt volna le, de 
jogszabályváltozás következtében ez 5 évre csökkent. Ismeretes, hogy a Kossuth úti 
épületben került elhelyezésre a többcélú kistérségi társulás munkaszervezete.  
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Mivel a fenntartási kötelezettség már megszűnt, kezdeményezni fogja a társulás 
megszüntetését a csütörtökre összehívott társulási ülésen. Kéri a képviselő-testületet, 
hogy erre adjon felhatalmazást neki, és kéri döntésüket abban, hogyha a társulási 
tanács úgy döntene, hogy nem szünteti meg ezt a társulást, akkor Szécsény Város 
önkormányzata 2013. december 31-i időponttal kilép a társulásból. Ezt a döntést 
azonban a társulási megállapodás szerint meg kell hozni június 30-áig.  
Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdésem észrevétele ezzel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja a javaslatot, hogy megszüntetésre kerüljön ez a társulás. Amennyiben a 
többi önkormányzat fenn akarja tartani, akkor Szécsény helyett keressenek más 
székhelyet. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy munkahely megszüntetésre kerül emiatt. 

Dr. Bagó József jegyző 

Nincs alkalmazottja ennek a társulásnak. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti a határozati javaslatot a következők 
szerint: „Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Szécsény Város és Környéke Önkormányzatainak 
Területfejlesztési Társulása megszüntetését képviselje a társulási tanács 2013. június 
27-i ülésén.  Amennyiben a társulási tanács nem dönt a megszüntetés mellett, úgy 
Szécsény Város Önkormányzata 2013. december 31-i időponttal kilép a társulásból. 
Határidő: értelemszerűen; Felelős: Stayer László polgármester” 
Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
163/2013.(VI.25.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Szécsény Város és Környéke 
Önkormányzatainak Területfejlesztési Társulása megszüntetését 
képviselje a társulási tanács 2013. június 27-i ülésén.   
Amennyiben a társulási tanács nem dönt a megszüntetés mellett, úgy 
Szécsény Város Önkormányzata 2013. december 31-i időponttal kilép 
a társulásból.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 
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10. Egyebek: Képviselői kérdések, észrevételek 
 

Stayer László polgármester 

Szót ad Smelkó István képviselő úrnak. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Hétfőn vásár volt. A legutóbbi ülésen, amit Pösténypusztán tartottak, már felszólalt ez 
ügyben, és jelezte, hogy be kell terelni az árusokat az útról a parkolóba, ki kellene 
tenni egy táblát, hogy vásár van, és ne mehessenek be az autók. A vásárosoknak is 
emberi körülményeket kell teremteni, régebben kis is voltak kihelyezve kukák, 
kinyitott a WC, tehát próbáljunk már meg valami rendet szabni, mert ez a vásár már 
nem az a vásár, ami régen volt. Nem tudja, hogy szükség van-e erre. Javasolja, hogy 
foglalkozzanak ezzel a kérdéssel, mert az ott lakóknak ez komoly kérdés.  

Stayer László polgármester 

Úgy véli, a forgalmat nem lehet lezárni azokban az utcákban, mert ha esetleg szükség 
van rá, hogyan megy be a mentő.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Úgy gondolta, hogy ott van a sarkon egy tábla, hogy egyirányú utca, oda kellene 
kitenni egy másik táblát, hogy vásár, akkor már mindenki kapcsol, és esetleg nem hajt 
be.  

Stayer László polgármester 

Úgy gondolja, az úton való közlekedést nem lehet emiatt lezárni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Úgysem lehet közlekedni, mert elfoglalják a vásárosok. 

Varga Béla képviselő 

Véleménye szerint át kellene helyezni a vásár helyszínét a patakpartra, ott nyugodtan 
tudna működni, nem zavarna senkit. Út is van, hely is van, szociális blokk is ott van 
mellette az önkormányzat épületében, oda be tudnak menni. Javasolja, hogy vizsgálják 
meg az áthelyezés lehetőségét, hogy ehhez milyen módosítás szükséges 
határozathozatal, vagy egyéb szempontból. Így megoldódhatna az egész probléma. 

Stayer László polgármester 

Esetleg fel lehetne mérni a lakossági igényeket, és a testület a többségi vélemény 
alapján dönthetne a kérdésben. Meg kellene nézni azt is, hogy nincs-e valamilyen 
pályázati lehetőség mobil illemhelyek beszerzésére, amit a vásárok alkalmával is 
lehetne használni. Ha azt akarjuk, hogy a turisták jól érezzék magukat városunkban, 
ilyen a mobil illemhelyekre szükség lenne, mert ez még megoldatlan kérdés.   
Mit javasol képviselő úr a következő vásárral kapcsolatban? 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A következőnél ki kell tenni az általa javasolt „vásár” feliratú táblát, azután meg le 
kell vinni az egészet a patak partra.  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy a helyszín esetleges módosítására csak a következő évtől kerüljön sor. 
Augusztusban tárgyalja majd a képviselő-testület a következő évi vásárnaptárt, akkor 
döntést hozhat ebben a kérdésen is. 

Makovinyi Sándor képviselő 

Elmondja, hogy nemcsak a szécsényiek járnak a vásárba, a környező településekről is 
nagyon sokan beutaznak erre az alkalomra.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, mint az ülés elején jelezte, önkormányzati 
hatósági ügy megtárgyalására, valamint az óvodavezetői megbízás adására, mivel az 
érintett nyilatkozata nem áll rendelkezésre a nyílt ülésen történő tárgyalásra az Mötv. 
46. § (2) bekezdés a)-b) pontja alapján zárt ülés keretében kerül sor, ezért a nyilvános 
ülést bezárja (1715 órakor).  

 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 

 

 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 


